
AJUNTAMENT DE MONTUÏRI
( B A L E A R S )

ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA ORDINARIA DE L’AJUNTAMENT PLE
CELEBRADA EL DIA 9 D’ABRIL DE 2015.
ACTA 03/15.

A Montuïri, essent el dia nou d’abril de dos mil quinze, essent les 20:00 hores,
es reuneix a la Casa de la Vila l’Ajuntament ple, en primera convocatòria, a l'objecte de
celebrar sessió ordinària, sota la presidència del Sr. Batle D. Jaume Bauçà Mayol,
assistit pels Srs. regidors Rafael Miralles Rossiñol, Magdalena Fornés Gomila, María
Elena  Jaume Sastre, Catalina Mª Ribes Nicolau i Gabriel Nicolau Sastre pel grup
municipal P.P ; Joan Verger Rossiñol; María Teresa Martinez Marcus i Gabriel Pocoví
Ferrando pel grup municipal PSM, Guillem Mas Miralles i Margalida Munar Garau pel
grup municipal del PSOE.

Excusa la seva absència :

Actua de Secretari el que ho es de la Corporació, Sr. José Ramón Sicre Vidal.

Declarat l’acte obert pel Sr. Batle i comprovat pel  Secretari el quòrum
d’assistència necessària perquè pugui ser iniciada, es passa a debatre el primer punt de
l’ordre del dia.

1.- LECTURA I APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’ACTA DE LA SESSIÓ
ANTERIOR.-

Conformement amb el disposat a  l’article 91 del Reglament d’Organització,
Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals (ROF), el Sr. Batle (PP) inicia la
sessió demanant si qualque membre dels assistents ha de fer cap observació a l’acta de
la sessió anterior de març, aprovant-se  per unanimitat.

2.- COMUNICACIONS DE LA BATLIA .-

Pel Sr. Batle es passa a informar de les qüestions que es relacionen
seguidament,  donant-se el plenari per assabentat :

Sobre la inscripció de l'establiment Són Collell com agroturisme.

Sobre l'autorització de neteja al jaciment arqueològic de Son Fornes

Sobre la memòria 2014 de l'Agència de disciplina urbanística.
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Sobre l'assemblea de Batles celebrada el 6 març 2015.

3.- COMUNICACIONS DECRETS BATLIA.-

Per el Sr. Batle es passa a donar compte dels Decrets dictats des de l’anterior
sessió plenària, donant-se el plenari per assabentat.

4.-ADHESIÓ XARXA ENTITATS LOCALS PER A LA
TRANSPARENCIA .-

El Sr. Rafael Miralles, portaveu del grup municipal PP, llegeix la proposta
corresponent a aquest punt i el Sr. Batle explica el seu contingut.

Finalitzada la seva explicació, obri un torn de paraula, no duent-se a terme cap
intervenció, per la qual cosa el Sr. Batle somès el punt a votació,  essent aprovat per
unanimitat, amb el següent contingut :

La Federació Espanyola de Municipis i Províncies, a fi de promoure polítiques
de transparències, participació i col·laboració ciutadana efectives, va aprovar en la
reunió de la Junta de Govern celebrada el passat 24 de febrer de 2015, la constitució de
la Xarxa d'Entitats Locals per la Transparència i Participació Ciutadana, de conformitat
amb el que preveuen els estatuts de la FEMP.

En base a l'anterior, l'ajuntament en ple per unanimitat adopta el següent acord:

Manifestar la seva voluntat d’adhesió a la Xarxa d'Entitats Locals per la
Transparència i Participació Ciutadana de la Federació Espanyola de Municipis i
Províncies, com a soci titular, d'acord amb el que disposa l'article 8 de les normes de
funcionament i organització de la mateixa i complir seus fins estatutaris.

5. RECOLÇAMENT ALS CULBS ESPORTIUS I ESPORTISTES DE
MONTUÏRI.-

El Sr. Rafael Miralles, portaveu del grup municipal PP, llegeix la proposta
corresponent a aquest punt i el Sr. Batle explica que el seu contingut és pràcticament el
mateix que les dues mocions que es presenten al plenari pels grups PSM i PSOE, per la
qual cosa, proposa el reunificar les mocions en la proposta presentada. Prèvia
deliberació, s'accepta la proposta per unanimitat al tenir el mateix contingut que les
mocions, per la qual cosa, també per unanimitat, s'aprova la proposta amb el següent
contingut :
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L’Entrada en vigor de la Llei de Suport a l’Emprenedor promoguda pel Govern
de l,Estat estableix una sèrie de obligacions noves pels clubs esportius, entre els que es
troben els de les Illes Balears, com donar d’alta en el regim a la seguretat social als seus
monitors i col·laboradors.

Davant aquestes exigències s’ha de tenir en compte que la majoria del personal
del clubs de les Illes Balears realitzen les seves funcions de forma voluntària a canvi
d’una dotació econòmica més be simbòlica, o ajudes per desplaçaments.

No es posa en dubte el compliment necessari de la llei, però els clubs i
federacions esportives de caràcter regional realitzen una funció social al nostre municipi
i a la nostra Comunitat Autònoma, pel que considerem inapropiat tractar-los com si
duguessin a terme una activitat econòmica.

Aquets clubs aglutinen a més del 95% de les persones que practiquen esport a
les illes, essent molts d’ells modestos. Per això considerem que la implantació de la
norma s,hauria de fer de forma que els clubs no hagin de témer per la seva viabilitat
econòmica.

L,Ajuntament de Montuiri des del començament de la legislatura, ha demostrat
el seu compromís amb l’esport i els esportistes del nostre poble ajudant econòmicament
cada una de les entitats esportives del nostre poble, també recolzem el projecte de llei de
Mecenatge Esportiu per posar en marxa mesures perquè els esportistes i clubs tinguin, a
més d’ajudes públiques, altres ajudes que provinguin del sector privat.

Per tot això l’ajuntament en ple adopta el següent acord:

1er. Instar al Govern de l’Estat a que suspengui l’aplicació de la llei de suport de
l’Emprenedor als clubs esportius de les Illes Balears fins que es trobi una solució justa
que no perjudiqui als esmentats clubs del nostre municipi.

2on. Instar al Govern de l’Estat a valorar altres possibilitats en l’aplicació de la
llei Suport a l’ Emprenedor, ja sigui mitjançant un regim especial o mitjançant una llei
de mecenatge a nivell nacional, que complementi la que actualment s’ està  tramitant a
les Illes Balears.

3er. Comunicar aquest acord a totes les entitats esportives de Montuiri, així com
el govern d’Espanya.

Els punts 6é i 7é. Es retiren per unanimitat de l’ordre del día al estar ja debatuts
al punt anterior.
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8 .- PRECS I PREGUNTES .-

Conforme al previst a l’article 82.4 del ROF per a les sessions ordinàries, es
passa a continuació al torn de precs i preguntes, i se’n fan les que a continuació
s’assenyalen:

SR. JOAN VERGER  (PSM):

Demana que li enviïn una copia del nomenament del Batle des Puig.

SR. GUILLEM MAS :

Demana per la situació del conveni que es va signar en el seu moment per a la
cessió dels terrenys de l’escoleta. Contesta el Sr.*Batle que mentre no s'acabi el procés
de revisió de les NNSS no es pot executar el conveni ja que els propietaris han de ser
inclosos a una unitat d'actuació. Davant el retard de l'aprovació de la citada revisió, s'ha
parlat amb ells per intentar consensuar una sortida.

Demana que es retiri el cartell anunciador situat en la rotonda d' És Revolt.

Demana que es dugui a terme una neteja dels camins rurals. Contesta el Sr. Batle
en el sentit que s'han fet alguns i es mesclarà l’esbroç amb esqueixar.

Informa del mal estat en què es troba el punt verd. Contestant el Sr. Batle que
s'arreglarà.

I no havent altres temes a tractar el Sr. Batle aixeca la sessió essent les 20:20
hores del dia abans assenyalat,  de lo que jo com a Secretari extenc la present acta i
donc fe.

EL BATLE-PRESIDENT,                         EL SECRETÀRI-INTERVENTOR

Jaume Bauçà Mayol José Ramón Sicre Vidal


